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Vragen half uur gemeenteraad Bloemendaal 28 oktober 2015 

 

Hart voor Bloemendaal 

1. In het programma Pauw gisterenavond zei de burgemeester dat de mensen vooraf moeten 

kunnen meepraten over opvang van asielzoekers in hun gemeente of dorp. Dat is in de 
Koepel dus niet gebeurd. Ik hoop op een positieve trendbreuk na deze uitzending. Hoe 

gaat de burgemeester dit overleg en meepraten van en door burgers organiseren, 

vormgeven in Bloemendaal over dit onderwerp? Let wel: u erkende in het programma 
gisterenavond dat een informatieavond niet hetzelfde is als overleg.  

2. Is dan nu eindelijk bekend welke locaties er in kaart zijn gebracht in de regio Heemstede, 
Bloemendaal, Zandvoort, etc, Zuid-Kennemerland, zodat in ieder geval helder is waarover 

gedacht wordt en ook in aantallen etc. Er was een brief beloofd met alle informatie 
hierover, maar ik heb nog niets gezien. En aansluitend: wanneer wordt die lijst bekend 

gemaakt aan de bevolking, zodat die ook echt kunnen meepraten? 

3. Ook een actueel onderwerp in de krant vandaag: de Duinpolderweg. De provincie heeft het 
over invoerfouten in een rekenmodel. Stikstofdispositie in de duinen is nu opeens geen 

probleem meer (!). We zijn dus weer terug bij af. Wat gaat het college doen, dwz wat gaat 
de wethouder nu concreet ondernemen richting de provincie(s) om de inwoners van 

Bennebroek en Vogelenzang te beschermen tegen deze weg waarvoor onvoldoende 

maatschappelijk draagvlak bestaat, een weg die de leefbaarheid in de dorpskernen ernstig 
zal aantasten. Ook mensen hebben last van stikstofdispositie, echt niet alleen de duinen.  

 

 


